

**Minutes of a regular meeting of the Board of Directors of the Pontiac Chamber of Commerce
held on August 17, 2011 at 6:30 pm in Portage-du-Fort, QC**

**Procès-verbal d'une séance régulière du Conseil d'administration de la Chambre de
Commerce du Pontiac tenu le 17 août 2011 à 18h30 à Portage-du-Fort, QC**

Present/présent Todd Hoffman, President / président
Gilles Ladouceur, Vice-President / vice-président
Lynda Wegner, Secretary – Treasurer / Secrétaire – Trésorie
Jerry Barber
Louise Donaldson
Ralph Lang
Rhonda Morrison
Ron MacKillop
Tom Orr
Richard Wegner

Absent/absents Lubomyr Chabursky.
Jim Gibson
Denis Lebrun

Non member/non-membre: Jenny Bousfield

The meeting was called to order at 6:42 p.m. / La réunion a été ouverte à 18 heures 42.

1. Approval of Agenda

Proposed by Louise Donaldson and seconded by Gilles Ladouceur to approve the agenda.

2. Approval of Previous Minutes

Proposed by Louise Donaldson and seconded by Rhonda Morrison to approve the minutes of June 29, 2011.

3. President's Introduction

Todd Hoffman thanks Louise Donaldson for urging the board to meet before the Information Meeting next week.

4. Finance

A finance report was emailed to the board prior to the meeting. Proposed by Louise Donaldson and seconded by Ron MacKillop to accept the finance report. All in favour.

5. Rural Pact

Out of the five applications received, two applicants were interviewed last Friday. The board discusses the candidates for the position.

Proposed by Lynda Wegner and seconded by Gilles Ladouceur that the board has designated Tom Orr and Louise Donaldson to review the weekly work

1. Approbation de l'ordre du jour

Proposée par Louise Donaldson et appuyé par Gilles Ladouceur d'approuvé l'ordre du jour.

2. Approbation du procès-verbal précédent

Proposée par Louise Donaldson et appuyée par Rhonda Morrison d'approuvé les procès-verbal de la réunion du 29 June, 2011.

3. Président de l'Introduction

Todd Hoffman remercie Louise Donaldson pour le conseil à se réunir avant la réunion d'information la semaine prochaine.

4. Finance

Un rapport de finances a été envoyé au conseil avant la réunion. Proposée par Louise Donaldson et appuyé par Ron MacKillop pour accepter le rapport de finances. Tous en faveur.

5. Pacte rural

Hors des cinq demandes reçues, deux demandeurs ont été interviewés le vendredi passé. Le conseil discute les candidats pour la position

Proposée par Lynda Wegner et appuyé par Gilles Ladouceur que le conseil désigne Tom Orr et Louise Donaldson pour travailler les rapports hebdomadaire

reports with the Business Development Coordinator.
All in favour. Passed.

6. Other

- 6.1 Small Business Week: Louise Donaldson speaks about Small Business Week which will take place in October.
- 6.2 Information Meeting-August 24: Will be at Esprit Rafting. Another email notice will go out to the members. The board discusses potential guest speakers for the meeting.
- 6.3 BBQ: Tom Orr speaks about a BBQ that he will be having from 11:30 to 1:30 on August 26th. Proceeds will be split between the Pontiac Jr. B Hockey Club and the Chamber.
- 6.4 Business Directory: The board discusses the business directory and claiming listings.
- 6.5 TPR: Louise Donaldson gives an update on the rail line.
- 6.6 Chamber Benefits: Bell Mobility has been removed from the Chamber benefits.

7. Next Board Meeting

Wednesday, September 21 at Green Investments.

8. Adjournment

Proposed by Richard Wegner and seconded by Ralph Lang to adjourn the meeting at 8:30 p.m.

avec le coordonnateur de développement des affaires. Tous en faveur.

6. Autres

- 6.1. Semaine des entreprises: Louise Donaldson parle au sujet de la semaine des petites entreprises qui aura lieu en Octobre 2011.
- 6.2. Réunion d'Information le 24 Août: Lieu Esprit Rafting. Une autre courriel sortira aux membres. Le conseil discute les potentiels invite haut-parleurs pour la réunion.
- 6.3. BBQ: Tom Orr parle au sujet de notre BBQ qui aura lieu le 26 août de 11h30 à 13h30. La chambre partageront les font avec le club d'hockey des Jr. B.
- 6.4. Annuaire commercial: Le conseil discute la liste annuaire commercial.
- 6.5. TPR: Louise Donaldson donne une mise à jour sur la ligne de barre.
- 6.6. Avantages de la Chambre: Bell Mobilité a été enlevée des avantages de la chambre.

7. Prochaine réunion du Conseil:

Mercredi le 21 septembre 2011 chez Green Investments.

8. Levée de la réunion:

La séance a été levée à 20h30. Proposé par Richard Wegner et appuyé par Ralph Lang.